
Verslag van de ALV van de NKBVregio West-Brabant-Zeeland op zaterdag 23 maart in het IVN-
gebouw in Etten-Leur.


Afwezig: bestuurslid Martin Pegels.


Opening door dagvoorzitter Patrick Notenboom.

Iedereen welkom; het is druk: naast het bestuur 10 leden.


Verslag vorige ALV; vastgesteld

Lieneke is tevreden met de huidige inhoud van Hoogtelijn (haar opmerking (ALV vorig jaar) over de inhoud is 
doorgegeven aan het hoofdbestuur)


Terugblik op 2023 (jaarverslag secretaris, wandelcommissie, jeugdcommissie, klimcommissie)

De. Secretaris vertelt over het contact met het het hoofdbureau over het omzetten van de regio naar een 
informele vereniging. Frank van der Zande vraagt of er al regio’s zijn die de omzetting hebben gedaan. Nee. 
Frank Passchier vertelt over het reilen en zeilen van de klimcommissie.  Er zijn enkele nieuwe klimmers 
waardoor er in 2023 ook voldoende georganiseerd kon worden. Marga vraagt hoeveel kaderleden er 
eigenlijk zijn: slechts 2 dus. Michiel Hoogstrate wil weten hoe het met het materiaal zit: die kaderleden zijn 
bijgeschoold op het gebied van materiaalbeheer. Het materiaal dat we hebben is up to date. 
Jeugdcommissie: Frank Passchier gaat als kaderlid ook altijd mee met de jeugdcommissie. Er zijn 2 
regelmatige deelnemers maar die zijn eigenlijk al bijna jongvolwassenen. Al met al wordt het vrij duur. Yvette 
wil weten hoe je aan deelnemers komt. Ernst vertelt dat de klimhal in Roosendaal lijkt te zijn verkocht aan 
de jeugdkliminstructeurs. Misschien kunnen we eens bij hen een balletje opgooien? Willen al die jeugdleden 
niet eens buiten gaan klimmen? Het begaan van de klettersteig in België was een schot in de roos.

Arnout en Karin en Hanneke gaan stoppen met hun werk; is ook wel begrijpelijk omdat er zo weinig 
belangstelling is. Wandelcommissie: succesvol jaar gehad. Er is een steeds stijgende belangstelling voor 
onze wandelingen. Frank vertelt waarom hij gaat stoppen (wil meer tijd overhouden voor klimmen bijv.) en 
heeft al iemand gevonden die het organiseren van het winterbivak wil overnemen (Levi Sulkers).


Jaarverslag penningmeester en verslag kascommissie

Ernst deelt het jaarverslag rond. Het verslag is besproken met de kascommissie. Ernst geeft een toelichting 
en geeft het woord aan de kascommissie. Marga vertelt over steekproeven en verklaart dat de 
penningmeester complimenten verdient. De kascommissie krijgt daarop complimenten van de 
penningmeester.

De vergadering verleent de penningmeester decharge 

Vooruitblik op 2024 en begroting 2024


Benoeming nieuw lid kascommissie: Marga Koster aftredend. Walter wil het nog een jaartje doen. Lieneke 
wil het wel weer een periode doen. 


Benoeming afgevaardigden voor VVA. Patrick legt uit wat de VVA is. Twee vergaderingen per jaar: kost een 
hele dag in Nieuwegein. Onze huidige VVA-leden willen nog wel een jaartje doorgaan. Levi wil ook wel eens 
keertje mee gaan. We gaan Levi Sulkers en Lennart Zoeter  als reserve opvoeren. 


Jeugdcommissie stopt eind van dit jaar. En nu? We kunnen wel veel jeugdleden gaan aantrekken, maar dan 
moeten we wel een jeugdcommissie hebben. Een van de actieve jeugdleden heeft er wel oren naar om 
actief te worden in een jeugdcommissie. Sofie: ze heeft zelfs een buitensportopleiding gehad. Levi vraagt 
zich af wat iemand moet kunnen om actief te kunnen worden in de jeugdcommissie. Yvette krijgt het gevoel 
dat het bestuur de jeugdcommissie-boot probeert af te houden. 

Levi en Lennaert zijn wel geïnteresseerd om te groeien in het klimkader. Het bestuur zegt toe bereid te zijn 
daar energie in te steken. Eventueel zullen we daarvoor samenwerking zoeken met andere regio’s. Ook 
Frank van der Zande lijkt open te staan om zich in die richting te gaan ontwikkelen. Ernst vertelt dat we 
voorlopig gaan proberen een soort familiedagen te gaan organiseren: combinatie van klimmen volwassen 
en kinderen.


Oproep belangstellenden plaats te nemen in het bestuur: Levi wil eens een keer een bestuursvergadering 
komen bezoeken. Henk nodigt hem uit.


WVTTK: Geen behoefte.

Sluiting om 15:45 uur.


